
Voorzitter,  

Ook vanuit ons dank aan iedereen die ervoor gezorgd heeft dat deze begroting hier nu voor 
ons ligt. Dan inhoudelijk. 

Een aantrekkelijke groene gemeente, waar het fijn wonen, werken en recreëren is met alle 
voorzieningen in de gemeente of goed bereikbaar dichtbij. Een gemeente midden in 
Brainport met een enorme economische groei, waar volop geïnvesteerd kan worden in de 
toekomst, om onze voorzieningen te verbeteren, mooie nieuwe huizen te bouwen voor al 
onze inwoners en wellicht zelfs eindelijk die goede OV-aansluiting te realiseren, waarbij we 
natuurlijk de wegen ook niet uit het oog moeten verliezen.  

Voorzitter,  

Wij hebben allemaal gekozen voor het wonen in Eersel. Steeds als mij buiten Eersel wordt 
gevraagd waar ik woon, zeg ik vol trots Eersel. Iedereen kent deze gemeente, omdat ze er op 
vakantie zijn geweest, omdat ze hier vrienden hebben of familie. En iedereen geeft aan dat 
ze Eersel zo mooi en groen vonden, met die prachtige historische markt.  

Voorzitter, 

Is het plaatje dan zo mooi als hierboven geschetst? Dat zouden wij natuurlijk graag willen, 
daarom moeten we de komende jaren wat ons betreft op drie punten ‘aan de bak’.  

Ten eerste, zorgen voor woningen voor personen met economische of sociale binding met 
de gemeente Eersel. Bij voorkeur betaalbare woning, niet in een op één gepropte wijk, waar 
we elke vierkante meter gebruiken voor woningbouw, maar in mooie ‘Eerselse’ groene 
leefomgeving voor iedereen. De schaalsprong en daarom druk op de woningmarkt mag niet 
de reden zijn om dan in de woningbouw maar los te laten wat typisch Eersels is. 
Bijvoorbeeld de buren waar je lekker achterom kunt lopen. Natuurlijk moeten we passende 
woningen bouwen voor iedereen, maar de dorpen in de gemeente moeten wel herkenbaar 
blijven. Daar zullen wij scherp op toezien komend jaar. Onderdeel van deze omgeving is wat 
ons betreft óók zorgen voor ons groen, onze bossen en daarop streng handhaven waar 
vereist. Daarom hebben wij de zojuist toegelichte motie mee ingediend.  

Ten tweede legden wij vorig jaar al het belang uit van beleid op het behouden en versterken 
van voorzieningen. Ook waar dit niet direct een primaire taak is. Wij vroegen het college wat 
zij gaan doen om voorzieningen zoals een huisarts, een tandarts, een apotheek of een 
kinderopvang, te verleiden om zich in onze dorpen te vestigen? Vorig jaar gaf het college aan 
dat zij het belang hiervan ook inzagen. Kan het college aangeven wat tot op heden gedaan is 
om hier werk van te maken? Uiteraard is het zinnetje over de kinderopvang ons in de 
begroting niet ontgaan, maar wij hopen dat dit niet het enige is. Graag een toelichting 
hierop.  

Dan de financiën voorzitter, het derde thema wat u van ons gewend bent. Wij vinden het 
jammer dat het college niet gekozen heeft voor het maken van scherpe keuzes op de 
uitgaven, maar gekozen voor het verhogen van de OZB met 10% voor woningen en 22,07% 
voor niet-woningen, onze ondernemers. Hoe kan het, dat in een omgeving waar alles 



onderdruk staat, er een grote economische groei is, er links en rechts akkoorden worden 
gesloten met het rijk, hoe kan en dat Eersel dan een dergelijke ingreep moet doen? De VVD 
heeft in het verleden steeds aangegeven niet weg te zullen lopen voor het maken van 
scherpe keuzes in de kant van de uitgaven en ook niet aan de kant van de inkomsten. De 
verhoging van de OZB is wat ons betreft niet zo’n scherpe keuze, maar het gemakkelijk 
draaien aan een knop. In dit geval zijn dat de ondernemers en wat ons betreft pas dit niet. 
We verhogen de OZB voor ondernemers met 22,07%, zodat wij een overschot van ruim € 
250.000,- euro hebben op de begroting. Zoals wij al eens eerder hebben aangegeven, de 
gemeente is géén spaarpot. Wat ons betreft is een overschot van € 100.000,- meer dan 
voldoende. Zeker wetende dat het jaarresultaat van 2025 net als andere jaren weer met 
enkele miljoenen positief zal uitvallen. Wij zullen hiervoor daarom een amendement 
indienen, zodat de verhoging van de OZB voor bedrijven meer in lijn komt met de verhoging 
van onze inwoners.  

In het verlengende hiervan voorzitter, willen wij graag onze zorgen uitspreken over het 
vestigingsklimaat. We zien dat de cijfers over het vestigingsklimaat en daarmee de 
werkgelegenheid teruglopen ten opzichte van het landelijk gemiddelde. Dit vinden wij een 
opvallende en ook zorgwerkkende ontwikkeling, wetende dat we deel uitmaken van de 
Brainport-regio. Daarnaast is het vestigingsklimaat door het wegvallen van een indicator in 
de toekomst ook minder goed in beeld. Wij vragen het college om daar goed naar te kijken 
en zullen daarvoor ook een motie indienen. Dit zodat ook werken in de toekomst in Eersel 
mogelijk blijft.  

Voorzitter, er liggen volop kansen in de huidige tijd, maar om deze kansen op de juiste 
manier te benutten, moeten wij nog scherper sturen en steeds ons doel voor ogen houden. 
Een groene gemeente met dorpen met goede voorzieningen, waar het fijn wonen, werken, 
ondernemen en ook recreëren is.    

 

 

 


